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“Weet je nog dat je in het begin een 
keer tegen mij zei dat je zwijgplicht 
had, dat wat ik je vertelde nooit verder 
zou komen?” Bert van der Ven grinnikt. 
“Aalsmeer is toch een dorp waar veel 
mensen elkaar kennen. Als er iets verve-
lends is gebeurd, blijft dat wel eens bij 
me hangen en dan kan ik het altijd aan 
Marianne kwijt.” 
“Maar we praten vooral over leuke 
dingen”, reageert Marianne. “Je vijftigste 
verjaardag bijvoorbeeld, het feest dat 
je toen gaf… wat was dat leuk, hè? En 
die keer dat ik zelf vijftig werd en jij een 
enorme Sarah in je huiskamer had gezet. 
Ik schrok me suf toen ik binnenkwam!”
Bert pakt er onmiddellijk een paar foto’s 

bij en lacht samen met Marianne om de 
goede herinneringen. Ze verschillen niet 
veel qua leeftijd, wat best bijzonder is in 
de thuiszorg. Bert is vanaf zijn achtste 
jaar gehandicapt. Hij liep een hersenbe-
schadiging op bij een verkeersongeval, 
waardoor hij zijn rechterarm en -been 
niet goed kan gebruiken. “Dat valt niet 
altijd mee”, zegt hij. “Die arm en dat 
been moet ik overal mee naartoe slepen 
en dat kost veel energie. Ik ben blij dat 
Marianne elke week komt om mijn 
huis te doen, want dat zou ik zelf niet 
kunnen. Bovendien, ik ben een man en 
ik zie de rommel niet! Als Marianne weg 
is snuif ik altijd even de geur op, het hele 
huis ruikt dan heerlijk fris.”

Eén keer ziek
De ouders van Bert van der Ven wonen 
naast hem. Zijn moeder kookt voor hem 
en doet de was. Marianne: “Maar ze zijn 
ook een dagje ouder en het huis schoon-
maken was te zwaar voor hen. Daarom 
is Amstelring vijftien jaar geleden te 
hulp geschoten. Sindsdien zorg ik ervoor 
dat Bert’s huis lekker schoon blijft. 
Stoffen, stofzuigen, dweilen, ramen 
lappen, ik houd het allemaal netjes bij. 
Als ik kom drink ik samen met Bert altijd 
even koffi e bij zijn ouders. De samen-
werking met hen verloopt prima. Juist 
het contact met de mensen vind ik zo 
leuk aan dit werk. Een praatje, even 
horen hoe het met iemand gaat. 
Met name voor oudere cliënten ben ik 
vaak de eerst die ‘goedemorgen’ tegen 
ze zegt.”
“Marianne hoort hier bij de inventaris”, 
grapt Bert. “In de vijftien jaar dat ze 
bij me komt is ze maar één keer ziek 
geweest. Ze had koorts en dan kun je 
natuurlijk niet werken. Verder is ze er 
altijd. Behalve als ze op vakantie gaat 
natuurlijk, maar dan regelt Amstelring 
altijd goede vervanging voor haar. 
In mijn zorgdossier staat precies wat 
er gedaan moet worden. Daarnaast 
legt Marianne een brief neer voor haar 
vervangster en zet de schoonmaak-
middelen klaar. Ik heb er geen omkijken 
naar. Ik hoef alleen maar te leven.” 

Al vijftien jaar krijgt Bert van der Ven uit Aalsmeer elke 
week huishoudelijke hulp van Amstelring-medewerkster 
Marianne Timmer. Zij hebben in de loop van de tijd een 
goede band met elkaar opgebouwd. ‘Ik vertel Marianne 
soms hele persoonlijke dingen. Ik vertrouw er volkomen 
op dat het tussen deze vier muren blijft.’

Bel voor meer informatie: 0900 - 1866 of kijk op www.amstelring.nl
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Uithoorn – Ruim een jaar was het 
stil rond het prachtige kerkhofje aan 
het Zijdelveld in Uithoorn. Vanaf 
2009 was het rumoerig. Het kerkbe-
stuur had het in zijn hoofd gehaald 
dat deze mooie begraafplaats maar 
moest verdwijnen. Er werd toch niet 
meer begraven, er werd door velen 
niet meer betaald voor de graven, 
dus weg met die grafstenen.

De hel brak los bij vele nabestaan-
den en bij nog meer bewoners uit 
Uithoorn en wijde omgeving: Waar-
om de stenen wegslopen? Waarom 
zo’n mooi oud kerkhofje ruïneren? 
Er werden acties gevoerd, duizen-
den handtekeningen opgehaald om 
het kerkhof te behouden, maar het 
kerkbestuur, onder aanvoering van 

de heer Herman van Bemmelen uit 
Uithoorn, bleef doof. Die grafstenen 
moesten eraf.
Toen de eerste grafstenen er af wa-
ren geslagen, kwam er echter een 
kink in de kabel voor het kerkbe-
stuur. Er kwam asbest omhoog.
De heren waren vergeten dat vroe-
ger de kisten werden afgedekt met 
afdekplaten waar asbest in zat. 

Veel geld
De sloop werd stilgelegd. Asbest 
saneren kost heel veel geld. De na-
bestaanden kregen weer hoop. “De 
kerk zal nu misschien de zaak la-
ten rusten. Saneren kost handen 
vol geld en je mag toch niks op dat 
kerkhof. De kisten blijven erin, dus 
waarom dan niet gewoon de stenen 

erop, dan blijft de asbest onaange-
roerd. Een jaar was het stil. Er kwam 
een mooi nieuw hek, het kerkhof 
wordt mooi onderhouden, zouden 
ze dan toch.... Maar helaas, niets 
blijkt minder waar. Heel geniepig 
heeft het kerkbestuur een vergun-
ning aangevraagd bij de gemeen-
te om asbest te mogen saneren. Bij 
elke aanvraag staat dan welk adres 
het is. Maar nee, zelfs de gemeen-
te doet mee met dit spel blijkbaar, 
want er staat aangevraagd omge-
ving vergunning Zijdelveld naast 26. 
Waarom niet gewoon begraafplaats 
Zijdelveld, Zijdelveld 25. Mogen wij, 
die het kerkhof willen behouden, 
het niet weten? Wij hebben het ech-
ter, dankzij een oplettende lezer, ge-
zien en zullen zeker bezwaar aan-

Kerkbestuur vraagt vergunning voor saneren asbest

Wat gaat er gebeuren met 
prachtige begraafplaats?

Uithoorn - De ooievaars trek-
ken weer naar hun nest toe. Vorige 
week donderdagmiddag was Petra 

Hoogendoorn uit Uithoorn ‘even ge-
tuige van het ‘liefdesspel’. Prachtig 
om te zien.

Het liefdesspel van de 
ooievaars bij de Boterdijk

Uithoorn - De stichting Zelfontwik-
kelingsonderwijs, met de door haar 
gekozen naam ‘basisschool De Tra’, 
zal definitief gehuisvest worden in 
het gebouw van de brede School 
aan de Randhoornweg in de wijk 
Legmeer-West. Dat liet wethouder 
Ria Zijlstra (wethouder voor milieu, 
jeugd en onderwijs) afgelopen don-
derdag tijdens een persbijeenkomst 
op het gemeentehuis weten. De ge-
meenteraad bleek niet zo’n voor-
stander van de nieuwe loot aan de 
stam, omdat basisschool ’t Startnest 
een soortgelijk onderwijsprogram-
ma aanbiedt, hoewel op Katholie-
ke grondslag, waar De Tra openbaar 
is. Niettemin krijgt de nieuwe ba-
sisschool volop gelegenheid zich te 
bewijzen in de komende jaren.
“Inhoudelijk niet slecht omdat ou-
ders steeds meer keuzemogelijk-

heid hebben in onderwijs voor hun 
kinderen”, geeft wethouder Zijlstra 
aan. “De minister heeft toestem-
ming verleend en bekostigt de ex-
ploitatie en het personeel voor de 
nieuwe school. In aansluiting hierop 
heeft de gemeente per 1 augustus 
aanstaande de verplichting om voor 
huisvesting te zorgen. Daarvoor 
gaan we niet een nieuwe school 
bouwen, maar kijken eerst naar de 
leegstand in bestaande schoolge-
bouwen om die op te vullen. Er wa-
ren twee opties, de voormalige Dol-
fijn aan de Johan de Wittlaan en de 
brede school in de Legmeer. In be-
ginsel was het gebouw van de Dol-
fijn de aangewezen locatie, want de 
brede school zou helemaal bezet 
zijn. Dat was ook de voorkeur van 
het bestuur van Zelfontwikkelings-
onderwijs. 

Kleinschalig
Kleinschalig, de sfeer en in de dicht-
bevolkte wijk Thamerdal waar straks 
ook de Vinckebuurt bij aansluit. Vo-
rig jaar bleek de brede school een 
structurele leegstand te hebben,  
omdat opeenvolgende bouwfasen 
in de wijk Legmeer-West vertraging 
hebben opgelopen. Vanwege die 
leegstand is dat dan ook de reden 
dat wij Basisschool De Traa in de 
Brede School gaan huisvesten. Het 
is een prachtig gebouw, comforta-
bel en duurzaam gebouwd. Er is een 
fraaie buitenruimte met speelmoge-
lijkheid, een evenemententerrein, 
sportvelden vlakbij en volop par-
keergelegenheid met een ‘kiss and 
ride’ voorziening. Een prachtige lo-
catie dus. Bovendien zullen op ter-
mijn veel nieuwe huizen in de Leg-
meer worden gebouwd waar jonge 

Zelfontwikkelingsonderwijs 
naar de brede school

Basisschool De Tra voor zelfontwikkelingsonderwijs wordt ondergebracht in de brede school in de Legmeer

tekenen. Hoewel in de wet van de 
lijkbezorging staat dat een kerkhof 
dat gesloten is: ‘gedurende 20 jaar 
onaangeroerd moet blijven liggen. 
De grond mag, voor zover het een 
graf betreft, alleen beroerd worden 
voor beplanting of bezaaiing, maar 
ook dan mag niet dieper dan 50 cm 
worden gegraven’. Dus ook geen 
asbest weggraven.” Aldus de weer 
strijdvaardige groep mensen die het 
kerkhof willen behouden. 

Niet aanspreekbaar
Onze redactie probeerde nog con-
tact te leggen met de heer Van 
Bemmelen. Zijn vrouw liet ons in 
eerste instantie weten dat haar man 
er niet was, maar zo rond half vijf, 
vijf uur er wel zou zijn. Helaas ech-
ter ook toen was hij ‘alweer weg’. 
Jammer, we hadden graag van hem 
vernomen wat nu de plannen zijn.  
Wordt vervolgd.

leegstand en De Regenboog). He-
laas niet bezien vanuit onze visie 
op onderwijs in de gemeente Uit-
hoorn aangaande onze toekomstige 
voorbeeldfunctie voor passend ba-
sisonderwijs en de spreiding ervan 
over de verschillende wijken in Uit-
hoorn. Verder gaat de gemeente er-
van uit dat de aangeboden ruimten 
in de brede school dusdanig zijn dat 
wij als school onze eigen onderwijs-
kundige- en pedagogische iden-
titeit kunnen uitdragen. Het is dus 

duidelijk dat wij ons vanuit de bre-
de school gaan inzetten voor de na-
tuurlijke ontwikkeling van het kind. 
Ook hier zullen we een passende 
vrije omgeving creëren en zien we 
toch al weer verschillende mogelijk-
heden. 
We bereiden ons nu voor om op 
korte termijn in het ons aangewe-
zen gebouw een informatiebijeen-
komst te organiseren. Wanneer dat 
is laten wij u zo spoedig mogelijk 
weten.”

Uithoorn - Afgelopen zaterdag was 
burgemeester Oudshoorn op uitno-
diging van het hoofdbestuur te gast 
bij hockeyvereniging Qui Vive aan 
de Vuurlijn voor een nadere ken-
nismaking en ook om wedstrijden 
te bekijken. Allereerst was er met 
een delegatie van het hoofdbestuur 
een gesprek over de gang van za-
ken binnen de vereniging. Vervol-
gens kreeg zij een rondleiding door 
het clubhuis en sprak met enkele 
vrijwilligers die achter de bar en in 
de keuken werken. Onder de indruk 
van alle activiteiten welke op een 
zaterdagochtend allemaal plaats-
vinden ging zij onder begeleiding 

van Technisch Coördinator Liesbeth 
Quast naar de velden om wedstrij-
den te kijken en een uitleg te krij-
gen over de hockeysport en de be-
geleiding van de jeugd bij Qui Vive. 
Aan het einde van het bezoek heeft 
zij nog het laatste gedeelte van 
de wedstrijd Qui Vive MD 6 tegen 
Hermes MD 1 gezien en met deze 
speelsters na afloop op het buiten-
terras gezellig zitten napraten over 
de wedstrijd en waarom hockey zo 
leuk is. Mét een glaasje limonade en 
een stukje cake. 
Het hoofdbestuur was na afloop 
zeer tevreden met hoe het bezoek 
was verlopen. 

Burgemeester bezoekt de 
hockeyvereniging Qui Vive

De speelsters van MD 6 en de burgemeester op het buitenterras

gezinnen gaan wonen. Dat wordt 
mogelijk een kinderrijk gebied en 
wat dat betreft zit je dan als basis-
school op de juiste plaats. In het 
Thamerdal wil de gemeente metter-
tijd een nieuwe brede school bou-
wen. Nu zijn de Regenboog, Suk en 
de Hint in één gebouw onderge-
bracht. Als er nieuw gebouwd gaat 
worden zul je die leerlingen ergens 
onder moeten brengen. 

Oplossing
En dat kan dan in het huidige 
schoolgebouw aan de Johan de 
Wittlaan. Dat is een betere oplos-
sing dan dat je De Tra nu in die 
school gaat huisvesten en de leer-
lingen van De Regenboog naar de 
brede school in de Legmeer laat 
verhuizen. Dat zijn de hoofdrede-
nen waarvoor wij gekozen hebben 
en dat is per brief aan het bestuur 
van de stichting meegedeeld. De 
gebruikers van de brede school we-
ten dit inmiddels al. Daar zitten de 
Dolfijn en Toermalijn ook. Met el-
kaar gaan we op korte termijn be-
kijken hoe de huisvesting zo goed 
en zo prettig mogelijk voor alle 
scholen daar kan worden gereali-
seerd”, aldus de wethouder die deze 
beslissing ook zal meedelen aan de 
raad. Maar die hoeft er geen beslis-
sing over te nemen. Men moet het 
alleen weten. De stichting Zelfont-
wikkelingsonderwijs zal nu moeten 
gaan zorgen voor werving en selec-
tie van onderwijskrachten en leer-
lingen, kortom, de organisatie ver-
der op poten gaan zetten. Nu de lo-
catie bekend is zou het bestuur in 
overleg met de gebruikers van de 
brede school in overleg kunnen tre-
den of zij mogelijkerwijs gebruik 
zouden kunnen maken van de fa-
ciliteiten voor ontvangst van bij-
voorbeeld belangstellende ouders. 
Daarvoor is op bepaalde tijdstippen 
de kantine misschien geschikt.

Reactie
In een eerste reactie op het be-
sluit van de gemeente laat initiatief-
nemer van het zelfontwikkelings-
onderwijs, Addy Vork, het volgen-
de weten. “De argumentatie is be-
zien vanuit het perspectief van de 
gemeente (het exploitatietekort, de 
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het kerkhof te behouden, maar het 
kerkbestuur, onder aanvoering van 

de heer Herman van Bemmelen uit 
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moesten eraf.
Toen de eerste grafstenen er af wa-
ren geslagen, kwam er echter een 
kink in de kabel voor het kerkbe-
stuur. Er kwam asbest omhoog.
De heren waren vergeten dat vroe-
ger de kisten werden afgedekt met 
afdekplaten waar asbest in zat. 

Veel geld
De sloop werd stilgelegd. Asbest 
saneren kost heel veel geld. De na-
bestaanden kregen weer hoop. “De 
kerk zal nu misschien de zaak la-
ten rusten. Saneren kost handen 
vol geld en je mag toch niks op dat 
kerkhof. De kisten blijven erin, dus 
waarom dan niet gewoon de stenen 

erop, dan blijft de asbest onaange-
roerd. Een jaar was het stil. Er kwam 
een mooi nieuw hek, het kerkhof 
wordt mooi onderhouden, zouden 
ze dan toch.... Maar helaas, niets 
blijkt minder waar. Heel geniepig 
heeft het kerkbestuur een vergun-
ning aangevraagd bij de gemeen-
te om asbest te mogen saneren. Bij 
elke aanvraag staat dan welk adres 
het is. Maar nee, zelfs de gemeen-
te doet mee met dit spel blijkbaar, 
want er staat aangevraagd omge-
ving vergunning Zijdelveld naast 26. 
Waarom niet gewoon begraafplaats 
Zijdelveld, Zijdelveld 25. Mogen wij, 
die het kerkhof willen behouden, 
het niet weten? Wij hebben het ech-
ter, dankzij een oplettende lezer, ge-
zien en zullen zeker bezwaar aan-
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Uithoorn - De stichting Zelfontwik-
kelingsonderwijs, met de door haar 
gekozen naam ‘basisschool De Tra’, 
zal definitief gehuisvest worden in 
het gebouw van de brede School 
aan de Randhoornweg in de wijk 
Legmeer-West. Dat liet wethouder 
Ria Zijlstra (wethouder voor milieu, 
jeugd en onderwijs) afgelopen don-
derdag tijdens een persbijeenkomst 
op het gemeentehuis weten. De ge-
meenteraad bleek niet zo’n voor-
stander van de nieuwe loot aan de 
stam, omdat basisschool ’t Startnest 
een soortgelijk onderwijsprogram-
ma aanbiedt, hoewel op Katholie-
ke grondslag, waar De Tra openbaar 
is. Niettemin krijgt de nieuwe ba-
sisschool volop gelegenheid zich te 
bewijzen in de komende jaren.
“Inhoudelijk niet slecht omdat ou-
ders steeds meer keuzemogelijk-

heid hebben in onderwijs voor hun 
kinderen”, geeft wethouder Zijlstra 
aan. “De minister heeft toestem-
ming verleend en bekostigt de ex-
ploitatie en het personeel voor de 
nieuwe school. In aansluiting hierop 
heeft de gemeente per 1 augustus 
aanstaande de verplichting om voor 
huisvesting te zorgen. Daarvoor 
gaan we niet een nieuwe school 
bouwen, maar kijken eerst naar de 
leegstand in bestaande schoolge-
bouwen om die op te vullen. Er wa-
ren twee opties, de voormalige Dol-
fijn aan de Johan de Wittlaan en de 
brede school in de Legmeer. In be-
ginsel was het gebouw van de Dol-
fijn de aangewezen locatie, want de 
brede school zou helemaal bezet 
zijn. Dat was ook de voorkeur van 
het bestuur van Zelfontwikkelings-
onderwijs. 

Kleinschalig
Kleinschalig, de sfeer en in de dicht-
bevolkte wijk Thamerdal waar straks 
ook de Vinckebuurt bij aansluit. Vo-
rig jaar bleek de brede school een 
structurele leegstand te hebben,  
omdat opeenvolgende bouwfasen 
in de wijk Legmeer-West vertraging 
hebben opgelopen. Vanwege die 
leegstand is dat dan ook de reden 
dat wij Basisschool De Traa in de 
Brede School gaan huisvesten. Het 
is een prachtig gebouw, comforta-
bel en duurzaam gebouwd. Er is een 
fraaie buitenruimte met speelmoge-
lijkheid, een evenemententerrein, 
sportvelden vlakbij en volop par-
keergelegenheid met een ‘kiss and 
ride’ voorziening. Een prachtige lo-
catie dus. Bovendien zullen op ter-
mijn veel nieuwe huizen in de Leg-
meer worden gebouwd waar jonge 

Zelfontwikkelingsonderwijs 
naar de brede school

Basisschool De Tra voor zelfontwikkelingsonderwijs wordt ondergebracht in de brede school in de Legmeer

tekenen. Hoewel in de wet van de 
lijkbezorging staat dat een kerkhof 
dat gesloten is: ‘gedurende 20 jaar 
onaangeroerd moet blijven liggen. 
De grond mag, voor zover het een 
graf betreft, alleen beroerd worden 
voor beplanting of bezaaiing, maar 
ook dan mag niet dieper dan 50 cm 
worden gegraven’. Dus ook geen 
asbest weggraven.” Aldus de weer 
strijdvaardige groep mensen die het 
kerkhof willen behouden. 

Niet aanspreekbaar
Onze redactie probeerde nog con-
tact te leggen met de heer Van 
Bemmelen. Zijn vrouw liet ons in 
eerste instantie weten dat haar man 
er niet was, maar zo rond half vijf, 
vijf uur er wel zou zijn. Helaas ech-
ter ook toen was hij ‘alweer weg’. 
Jammer, we hadden graag van hem 
vernomen wat nu de plannen zijn.  
Wordt vervolgd.

leegstand en De Regenboog). He-
laas niet bezien vanuit onze visie 
op onderwijs in de gemeente Uit-
hoorn aangaande onze toekomstige 
voorbeeldfunctie voor passend ba-
sisonderwijs en de spreiding ervan 
over de verschillende wijken in Uit-
hoorn. Verder gaat de gemeente er-
van uit dat de aangeboden ruimten 
in de brede school dusdanig zijn dat 
wij als school onze eigen onderwijs-
kundige- en pedagogische iden-
titeit kunnen uitdragen. Het is dus 

duidelijk dat wij ons vanuit de bre-
de school gaan inzetten voor de na-
tuurlijke ontwikkeling van het kind. 
Ook hier zullen we een passende 
vrije omgeving creëren en zien we 
toch al weer verschillende mogelijk-
heden. 
We bereiden ons nu voor om op 
korte termijn in het ons aangewe-
zen gebouw een informatiebijeen-
komst te organiseren. Wanneer dat 
is laten wij u zo spoedig mogelijk 
weten.”

Uithoorn - Afgelopen zaterdag was 
burgemeester Oudshoorn op uitno-
diging van het hoofdbestuur te gast 
bij hockeyvereniging Qui Vive aan 
de Vuurlijn voor een nadere ken-
nismaking en ook om wedstrijden 
te bekijken. Allereerst was er met 
een delegatie van het hoofdbestuur 
een gesprek over de gang van za-
ken binnen de vereniging. Vervol-
gens kreeg zij een rondleiding door 
het clubhuis en sprak met enkele 
vrijwilligers die achter de bar en in 
de keuken werken. Onder de indruk 
van alle activiteiten welke op een 
zaterdagochtend allemaal plaats-
vinden ging zij onder begeleiding 

van Technisch Coördinator Liesbeth 
Quast naar de velden om wedstrij-
den te kijken en een uitleg te krij-
gen over de hockeysport en de be-
geleiding van de jeugd bij Qui Vive. 
Aan het einde van het bezoek heeft 
zij nog het laatste gedeelte van 
de wedstrijd Qui Vive MD 6 tegen 
Hermes MD 1 gezien en met deze 
speelsters na afloop op het buiten-
terras gezellig zitten napraten over 
de wedstrijd en waarom hockey zo 
leuk is. Mét een glaasje limonade en 
een stukje cake. 
Het hoofdbestuur was na afloop 
zeer tevreden met hoe het bezoek 
was verlopen. 

Burgemeester bezoekt de 
hockeyvereniging Qui Vive

De speelsters van MD 6 en de burgemeester op het buitenterras

gezinnen gaan wonen. Dat wordt 
mogelijk een kinderrijk gebied en 
wat dat betreft zit je dan als basis-
school op de juiste plaats. In het 
Thamerdal wil de gemeente metter-
tijd een nieuwe brede school bou-
wen. Nu zijn de Regenboog, Suk en 
de Hint in één gebouw onderge-
bracht. Als er nieuw gebouwd gaat 
worden zul je die leerlingen ergens 
onder moeten brengen. 

Oplossing
En dat kan dan in het huidige 
schoolgebouw aan de Johan de 
Wittlaan. Dat is een betere oplos-
sing dan dat je De Tra nu in die 
school gaat huisvesten en de leer-
lingen van De Regenboog naar de 
brede school in de Legmeer laat 
verhuizen. Dat zijn de hoofdrede-
nen waarvoor wij gekozen hebben 
en dat is per brief aan het bestuur 
van de stichting meegedeeld. De 
gebruikers van de brede school we-
ten dit inmiddels al. Daar zitten de 
Dolfijn en Toermalijn ook. Met el-
kaar gaan we op korte termijn be-
kijken hoe de huisvesting zo goed 
en zo prettig mogelijk voor alle 
scholen daar kan worden gereali-
seerd”, aldus de wethouder die deze 
beslissing ook zal meedelen aan de 
raad. Maar die hoeft er geen beslis-
sing over te nemen. Men moet het 
alleen weten. De stichting Zelfont-
wikkelingsonderwijs zal nu moeten 
gaan zorgen voor werving en selec-
tie van onderwijskrachten en leer-
lingen, kortom, de organisatie ver-
der op poten gaan zetten. Nu de lo-
catie bekend is zou het bestuur in 
overleg met de gebruikers van de 
brede school in overleg kunnen tre-
den of zij mogelijkerwijs gebruik 
zouden kunnen maken van de fa-
ciliteiten voor ontvangst van bij-
voorbeeld belangstellende ouders. 
Daarvoor is op bepaalde tijdstippen 
de kantine misschien geschikt.

Reactie
In een eerste reactie op het be-
sluit van de gemeente laat initiatief-
nemer van het zelfontwikkelings-
onderwijs, Addy Vork, het volgen-
de weten. “De argumentatie is be-
zien vanuit het perspectief van de 
gemeente (het exploitatietekort, de 


